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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a Kormány a közutak közbiztonságáért, különös tekintettel a megváltozott időjárási
körülményekre?" címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági
és közlekedési miniszter részére . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban leesett az első hó, a hőmérséklet fagypont alá csökkent, ennek köszönhetően a közúti jelzőtáblák
a ráfagyott csapadék miatt rosszul láthatóvá, nehezen beazonosíthatóvá váltak . Az utak úgyszintén csúszósak
és latyakosak, fokozottan balesetveszélyesek, különösen az M3-as autópálya több szakaszán, valamint a
Mogyoródi kitérőnél .

Mindenki számára nyilvánvaló, hogy a közúti közbiztonság érdekében ilyenkor sokkal inkább szükséges az
utak megfelelő tisztántartása és a mindannyiunk számára balesetmentes feltételek megteremtése . Ennek
ellenére az említett szakaszokon súlyos hiányosságok tapasztalhatóak .

A fenti problémák orvoslása érdekében ahhoz, hogy a közúti balesetek számának emelkedését a téli
hónapokban megelőzzük, jól szervezett útkarbantartásra, fokozott odafigyelésre van szükség .

A fent előadottak alapján kérdezem a T . Miniszter Úrtól, mit kíván tenni a Kormány a közutak
közbiztonságáért, különös tekintettel a megváltozott időjárási körülményekre, mennyit kíván költeni a
Kormány a közúti jelzőrendszer és a közutak tisztántartására, továbbá kérem, nyilatkozzon abban a
kérdésben, hogy kik a felelősök az elmúlt napokban a Mogyoródi kitérőnél, valamint az M3-as autópálya
több szakaszán kialakult balesetveszélyes állapotért .

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2005 . november 22.
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